
Geachte heer Van Schaik, 

Op 5 december 2022 heeft uw fractie op grond van artikel 42 van de 
Organisatieverordening van de gemeenteraad, schriftelijke vragen gesteld over de pilot 
dimmen, uitzetten en verwijderen van openbare straatverlichting. Graag beantwoorden 
wij uw vragen als volgt.

1. In welke precieze buurten en straten gaat het college deze pilot 
uitvoeren? 

Ambtelijk wordt gekeken op welke wegen de openbare verlichting op 
basis van hun leeftijd geschikt zijn om als proef deels uit te zetten. 
Bijvoorbeeld op een rechte weg waar 4 lantaarnpalen dicht op elkaar 
staan. Dan zou wellicht 1 of 2 minder lantaarnpalen een optie zijn. Dit 
wordt getest door de zekering eruit te draaien. Er wordt met 
weggebruikers en omwonenden gesproken hoe deze de proef dan 
ervaren en we kijken naar de cijfers vanuit de politie.
En we kunnen straks ook kijken naar locaties waar een mast nog niet 
(nagenoeg niet) afgeschreven is, maar wel op een locatie staat waar we 
wellicht met minder licht toe kunnen.

2. Op welke wijze worden de direct omwonenden geïnformeerd en
meegenomen in deze pilot?

In ieder geval conform het gemeentelijk communicatiebeleid, het 
beleidsplan en uitvoeringsplan zoals eerder met de raad gedeeld. Wij 
gaan de weggebruikers en om wonende onder andere informeren via 
lokale media en social media en om hun reactie vragen. Wellicht dat 
gebruik gemaakt wordt van een online vragenlijst. De input van 
weggebruikers en omwonenden nemen we mee in de besluitvorming.

Dit is de link naar het beleidsplan vastgesteld door de gemeenteraad op 
9 december 2020: ‘’Licht in de openbare ruimte’. Beleidsplan Licht in de 
openbare ruimte | Gemeente Barneveld

3. Op welke wijze worden de direct betrokken ondernemers, het
betreffende 
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wijkplatform en mogelijk andere stakeholders geïnformeerd en 
meegenomen in deze pilot?

Bij het tot stand komen van het beleidsplan zijn alle partijen al
betrokken geweest.
Nu bij de uitvoering gaan we per situatie bekijken wie we ook dan weer 
informeren en meenemen. Wij gaan zeker het betreffende Wijkplatform 
dan wel Plaatselijk Belangen meenemen. Voordat de proef start wordt 
eerst door de beheerder buiten gekeken of de locatie inderdaad zonder 
verlichting of met minder verlichting toe zou kunnen. Verkeersveiligheid 
is hierbij het uitgangspunt. Pas daarna wordt de locatie als proeflocatie 
ingericht (verlichting wordt uitgezet nadat omwonenden en 
weggebruikers geïnformeerd zijn over de proef).

4. Welke kosten zitten er verbonden aan het dimmen, uitzetten en/of
verwijderen van één straatverlichtingsmast?

In de huidige armaturen zit een voorgeprogrammeerd dimschema. Dit 
kunnen we niet op afstand aanpassen. Het uitzetten van de verlichting 
kan alleen door de zekering eruit te draaien. Elke aanpassing dient 
gedaan te worden met een hoogwerker.

Op afstand aanpassen van een dimscenario kan alleen als we een slim 
systeem Telemanagementsysteem (TMS) aanschaffen en in het 
armatuur monteren. Dit moet bij de bestelling al aangegeven zijn. Dit 
kost ongeveer €150 per armatuur.
Het verwijderen van een mast kost circa €350. Op dit moment hebben 
wij nergens TMS.

Het is overigens niet gezegd dat we verlichting verwijderen. Dat moet 
uit de proef blijken.

5. Is het college bereid om de gemeenteraad actief over de uitvoering van
de pilot te infomeren?

Wij delen de resultaten met de raad. We voeren het uitvoeringsplan, dat 
gebaseerd is op het beleidsplan; ‘Bewust omgaan met licht’ dat is 
vastgesteld op 9 december 2020, uit. Het mogelijk verwijderen en/of 
dimmen van verlichting past binnen het door de raad eerder 
vastgestelde beleidsplan.

6. Is het college bereid om bij het besluit straatverlichting te verwijderen
de gemeenteraad hier direct over te informeren?

Zie ook bij 5. Het verwijderen van verlichting past binnen het door de 
raad eerder vastgestelde beleidsplan en we zullen de raad daarover
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informeren. Uiteraard zullen we, indien aan de orde, ook betrokkenen 
zoals omwonenden, Wijkplatforms of Plaatselijk Belangen informeren.

Met vriendelijke groet,
Burgemeester en wethouders

W. Wieringa J.J. Luteijn 
Secretaris Burgemeester


